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Referat af generalforsamling den 29. marts 2020 

Formanden Anders Andersen bød velkommen til den årlige generalforsamling.  

1. Valg af dirigent  
a. Formanden foreslog Kurt Neergaard som dirigent. Han blev enstemmigt valgt. 
b. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt den 23. februar 

2020 ved e-mail til andelshaverne. Dirigenten henviste til orienteringen den 17. 
marts 2020, hvor bestyrelsen meddelte, at man gerne ville fastholde den oprindelige 
dato for generalforsamlingen. Man opfordrede medlemmerne til at holde sig væk, og 
overvejede at gennemføre generalforsamlingen elektronisk grundet den 
igangværende coronakrise. Andelshaverne havde frist indtil den 22. marts 2020 til at 
komme med indsigelser til den fremlagte plan for afviklingen. Der var ikke på det 
nævnte tidspunkt kommet indsigelser mod bestyrelsens forslag, og 
generalforsamlingen kunne derfor gennemføres via Skype som foreslået.  

c. Til stede var dirigenten samt den samlede bestyrelse.  
2. Bestyrelsens beretning 

a. Formanden aflagte bestyrelsens beretning (som forinden var udsendt til 
andelshaverne). Der var ingen spørgsmål til beretningen, som blev godkendt 
enstemmigt. 

3. Forelæggelse af årsregnskab 
a. Tom Hornbøll gennemgik regnskabet og henviste til orienteringen på hjemmesiden 

den 17. marts 2020. Årets overskud blev foreslået overført til næste år. 
b. Regnskabet blev enstemmigt godkendt.  

4. Forelæggelse af vedligeholdelsesplan 
a. Sven Houlberg oplyste, at der ikke på nuværende tidspunkt var planlagt nogen 

vedligeholdelsesarbejder. Herudover gennemgik han de arbejder, der var udført i 
november 2019 især udskiftningen af de resterende døre og vinduer. Sven henviste 
også til det udsendte materiale, hvori man også kunne se, hvad der var udført af 
større og mindre vedligeholdelsesarbejder mv. 2013 – 2019. Sven takkede 
novemberholdet for igen i år at have ydet en meget stor indsats. 

5. Forelæggelse af driftsbudget til godkendelse og beslutning af boligafgifter 
a. Tom Hornbøll gennemgik budgettet (som forinden var udsendt til andelshaverne) og 

henviste til orienteringen på hjemmesiden den 17. marts 2020. Budgettet og den 
foreslåede boligafgift blev enstemmigt godkendt.  

6. Indkomne forslag 
a. Der var ikke indkommet nogen forslag. 

7. Valg af bestyrelse og suppleanter 
a. Sven Houlberg var på valg, men ønskede ikke at genopstille. Bestyrelsen foreslog 

Kurt Neergaard lejlighed A som nyt bestyrelsesmedlem for en 2 årig periode.  Kurt 
Neergaard blev enstemmigt valgt. Kurt takkede for valget. Dirigenten gav formanden 
ordet, og han takkede Sven for den meget store, konstruktive og engagerede indsats 
han har ydet igennem sin lange periode i bestyrelsen.  




